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I det ukentlige mandagsmøte mellom kommunedirektøren, ordfører og varaordfører var
følgende temaer på agendaen mandag 6. januar:

● Status etter jula. Det har vært stabilt i alle tjenesteområder i jula
● Beredskap 1 -2025 - det har foreløpig ikke vært behov for å sette kriseledelse
● Invitasjon til ski VM - Ordfører har ikke anledning til å delta her
● Skolestruktur

Arbeidet med oppstartssaken er i gang . Sak om skolestruktur gikk som sak i kommunestyret i
juni 2017. I den forbindelse utarbeidet KS-konsulent et grunnlagsdokument for
skolebruksplanen. Vi anser at grunnlagsdokumentet fremdeles er gyldig og relevant, og ber
derfor ikke om en ny ekstern analyse.

Veien videre:

- virksomhetsleder skole, Kjell Jensen, leder prosessen
- arbeidet med å utarbeide en oppstartssak som går i første møterunde 2025 der
handlingsrom avklares er i gang
- det etableres en prosjektorganisering med nødvendig kompetanse fra aktuelle
tjenesteområder
- vi foreslår at HOK fungerer som referansegruppe
- sak om skolestruktur går i siste møterunde før sommeren

● Sak om salg av barnehager

- Arbeidet med å forberede et grunnlag for salg av kommunale barnehager i faser, jfr.
kommunedirektørens alternativ 8 i Kunnskapsgrunnlaget om salg av barnehager er i gang.
- Salg av barnehager kombineres med forslag til strukturrasjonalisering for sektoren som
følge av prognoser som viser fallende barnetall.



- Vedtaket forstås slik at det skal selges barnehager for 100 mill i år 2025 og det vil legges
fram oppdaterte økonomiske beregninger i dette forslaget.
- Alternativ 8 er beskrevet slik: Et alternativ for å redusere risikoen knyttet til å selge
barnehager for 250 mill kr er å selge barnehager i faser. Mellom fasene gjør man en
vurdering av lønnsomheten i salgene. Eksempelvis: Kommunen starter med å selge 1-2
barnehager i første fase. Når kommunen får erfaring og ser hvordan salgene påvirker
kommunen i praksis, kan det vurderes hvorvidt man skal selge barnehagene i den neste fasen
(...).
- Saken vil inneholde en utredning av den første fasen i salg av barnehager
- Saken går andre møterunde i 2025

● Folkevalgtsamlinger i 2025 - planlagt samling 15. januar avlyses.
● Topplederforum 2025 i Klima- og energinettverket, 14. januar, deltar folkevalgte? Dag

Trygve Enden avklarer med Erik A Sørensen om han ønsker å delta som leder av
HMKN.

● Fredriksvern verfts 275-årsjubileum, deltar ordfører? Ordfører har meldt seg på.
● Forvaltningspraksis i byggesak - samarbeid med Bergens-firma, ble drøftet
● Nitrogenrensing Lillevik renseanlegg - utsettelse av frister, ble drøftet
● Riktig bruk av bilder i kommunens bildebank legges inn i saken som er bestilt om eget

etisk reglement for folkevalgte.


